

Fax Services Quick User Guide

傳真服務簡易操作用戶指南

24 小時客戶服務熱線 1220
 24-Hour Customer Services Hotline 1220

Dial 按 3526 3366

Select Language
 選擇語言
 中文 English 普通話
 1 2 3

Enter Registered Fax Number
 請輸入已登記之傳真號碼

Enter Password
 請輸入密碼

Menu 目錄		
Fax Never Busy 傳真暫存 2	Fax Follow Me 遙距傳真轉駁 3	Change Password 更改密碼 7

Fax Never Busy 傳真暫存		
Change / Check Out-dialed No. 更改 / 查詢 通知接收傳真的 電話號碼 1	Collect / Check Fax 接收 / 查詢 傳真 2	Menu 目錄 8

Fax Follow Me 遙距傳真轉駁			
Activate 啟動 1	Deactivate 取消 2	Change / Check Default Fax No. 更改 / 查詢 預設傳真號碼 3	Menu 目錄 8

Change Password 更改密碼
Enter New Password 輸入 新密碼
↓
Re-enter New Password 再次輸入 新密碼



GLOBAL
COMMUNICATIONS
環球全球電訊

Fixed Line
固網服務

Fax Never Busy 傳真暫存

Fax Never Busy enables you to get hold of all incoming faxes. No matter your line is busy or your fax machine runs out of paper, the Fax Never Busy system will help you to receive incoming fax by forwarding the saved document to the appointed faxline number.

「傳真暫存」讓您不會錯失任何傳真。即使您的傳真機線路繁忙或用完紙張，「傳真暫存」系統亦能為您接收傳真，並把已儲存的傳真文件發送到你所指定的傳真號碼。

Remarks 注意事項

- To receive fax by Fax Never Busy system when the faxline is busy.
Press *17 + 3526 3388 + #
於傳真線路繁忙時使用「傳真暫存」系統接收傳真。
請按*17 + 3526 3388 + #
- To receive fax by Fax Never Busy system when the faxline is not answered.
Press *19 + 3526 3388 + #
於傳真未獲接聽時使用「傳真暫存」系統接收傳真。
請按*19 + 3526 3388 + #
- Unsuccessfully transmitted / received fax will be saved and kept for 14 days.
傳真暫存會將未能成功傳送 / 接收的傳真儲存，並在14天後自動刪除。
- Fax Never Busy system can save a maximum of 99 faxed pages.
傳真暫存最多可以儲存99頁傳真。
- When Fax Never Busy is set, you will hear a Special Dial Tone every time you lift the handset. Outgoing calls can still be made as usual.
啟動「傳真暫存」後，每當您提起傳真機的電話聽筒時，都會聽到特別的接線訊號；而所有撥出的電話，均不會受到影響。
- The initial default password is 0000.
預設密碼是0000。



GLOBAL
COMMUNICATIONS
環球全域電訊

Fixed Line
固網服務

Fax Follow Me 遙距傳真轉駁

Fax Follow Me lets you divert all incoming faxes to any local fax number. Whenever you are, you will not miss any important faxes and you will always be closely with business partners as well as relatives.

「遙距傳真轉駁」功能讓您隨時隨地也可將傳真號碼轉駁至任何一個本地傳真號碼。無論身處何方，您都不會錯失任何重要資料，並可時刻與生意伙伴及親友保持緊密聯繫。

Remarks 注意事項

- Fax Follow Me will not function when Do-Not-Disturb has been activated.
當「請勿干擾」功能啟動時，「遙距傳真轉駁」功能便暫時無法使用。
- Fax Follow Me will override Line Busy Call Forwarding and No Answer Call Forwarding.
「遙距傳真轉駁」功能將優先取代「通話中來電轉駁」及「無人接聽來電轉駁」功能。
- For Duplex Ringing, only prime number can be forwarded.
如傳真線路具備「雙音辨號」功能，「遙距傳真轉駁」只能轉駁主線號碼。
- When Fax Follow Me is set, you will hear the Special Dial Tone every time you lift the handset. Outgoing calls can still be made as usual.
啟動「遙距傳真轉駁」後，每當您提起傳真機的電話聽筒時，都會聽到特別的接線訊號；而所有撥出的電話，均不會受到影響。
- The initial default password is 0000.
預設密碼是0000。